
 Protokoll 
 Sektionsstyrelsemöte 2025-01-30 

 Sektionen för Arkitektur och Industridesign 

 inom Teknologkåren vid Lunds Tekniska Högskola 

 Plats:  Styrelserum, A-building 

 Närvarande: 

 Axel Kjellberg, Ordförande 

 Ebba Väliharju Petersson, Vice Ordförande 

 Axel Persson, Kassör 

 Elsa Ericsson, Sekreterare 

 Malte Billing, Ordförande - AktU 

 Ida Ahlström, Ordförande - CeremU 

 Malte Wade, Ordförande - Infu 

 Kajsa Lövbrand, Ordförande - IntA 

 Elsa Bergquist, Ordförande - NärU 

 Axel Hejnebo, Ordförande - SRA 

 Erik Skans Mächs, Ordförande - SRID 

 Ebba Nyd, Øverphøs 

 Vice sexmästare 

 §1. OFMÖ 

 Ordförande förklarar mötet öppnat 12.08 

 §2. Godkännande av dagordning och tid 

 Styrelsen godkänner dagordning och tid 

 §3. Adjungeringar 

 Konstant adjugerade: 

 Hedda Montgomery, Jämlikhetsombud 

 Lisa Christiansson, Revisor 

 Leo Kronholm, Revisor 

 Nina Aronsen, Inspektor 

 Kårkontakter 

 Adjungeringar 

 Carl Stenblom 

 Oskar Linderholm 
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 §4. Val av mötets justerare 

 Axel Kjellberg yrkar att Axel Persson blir mötesjusterare 

 Styrelsen bifaller yrkandet 

 §5. Inval av funktionärer 

 Styrelsen väljer in Carl Stenblom till SRA 

 §6. Puls 

 Filip - 78 

 Ebba - 81 

 §7. Kårinfo 

 -  Nya soffor till gasque: Brandsäkra!!! 

 -  U  3  nästa söndag 9/2 till studieråden 

 -  Styrelseutbildning kl 11 på söndag 

 §8. Uppföljning av föregående möte 

 -  Vi har en världsmästare! 

 -  Långt postersnack… 

 §9. Event nollning 

 Vilka utskott vill ha event under nollningen? 

 -  JämlikA 

 -  SRID 

 -  CeremU 

 -  SRA 

 -  NärU 

 -  IntA 

 -  Infu 

 -  AktU 

 Finns det ett specifikt kontrakt för folk som enbart är funkisar under ett evenemang men inte resten  av 

 nollningen. 

 Pre-reg-day torsdag vecka 0 

 §10. Matlåda - recept 

 Vår kära instagramansvarig vill lägga upp veckans matlåda på storys. Hon hade velat ha en bas att utgå från att 

 lägga ut, och sedan göra så att alla kan skicka in. Skicka matlådeförslag till instagramansvarig! 
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 §11. Balinformation 

 Aktiviteter eller firande under veckan som leder upp till balen 

 -  Cocktailbar på onsdagen om sexet orkar hålla i det 

 -  Gärna med alumner 

 -  Har funnits en alumniförening, som man kan gräva lite i om man vill 

 -  Livemusik 

 -  Utställning med sektionens historia 

 -  Tårta under vernissagen? 

 -  Vi har rensat i våra lokaler och sparat lite skoj saker. Finns i styris, och A4 har lånat en del. 

 -  Är det något annat utskott som är sugen på att delta? 

 -  Jubileumsmerch? 

 -  Aktu vill ölkubba 

 -  Anmodan till balen stänger snart så anmäl er! 17/5 

 -  Om man vill göra något under balen kontakta  balgeneral@asektionen.se 

 §12. Hemsidan + Info 

 I nuläget står det i InfUs åliggande att uppdatera hemsidan. De senaste åren har det dött lite och varit lite 

 oklart i allmänhet, så vi har inte uppdaterat så mycket som vi borde. Kan vara bra att få igång detta igen så att 

 det blir tydligt. Gärna i samråd med tex sekreterare. Så får utskottsordförande säga till och be om hjälp att 

 lägga upp. 

 §13. Presidiet på besök :)) 

 Presidiet vill vara mer delaktiga i sektionens day to day + att vi inte syns så mycket utåt. Vi hade gärna besökt 

 er om ni vill sisådär vartannat möte. Verkar uppskattat från utskotten! Kontakta Kjellis om när ni har möte. 

 -  Phøset har onsdag kl 17 

 §14. Utskottsrunda 

 NärU: Nu accelerar de inför Arkipelago 13/3!!! Komsi komsi! Måste fortfarande hitta en talare så har ni några 

 tips så kontakta näru! GÄrna någon från branchen 

 SRID: Går bra med uppföljningar! Har börjat skicka ut inspirationsföreläsningskrokar och börjat få svar. 

 SRID sköter inspirationsdelen och sedan ger de kontakten till NärU som fortsätter med sammarbetet. Har 

 haft rundvandring där de kollat på vad som kan bli bättre. Vårmarknaden kommer att börja planeras imorgon. 

 Sammarbetar gärna med SRA på den fronten! 

 SRA: Har varit på möte angående handledningen för ettor för att kåren fått in Klaga-ärenden. Då fick 

 programledningen en chans att förklara och ettor samma. Kåren verkar inte vilja driva på detta. Det finns lite 

 pengar att äska för saker som relaterar till utbildningen och studiebevakning. Kontakta SRA om det. Kåren 

mailto:balgeneral@asektionen.se
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 har uppdaterat sina stadgar så det är bra om vi läser igenom det och ser om det är något som måste ändras till 

 våra. 

 IntA: Har haft ett första möte där de spånat på ideer. Kalender i mässen med event och temadagar (typ 

 fettisdagen) hade varit roligt. Spelkvällar med sällskapsspel, kanske med AktU? Typ 5-7 varannan vecka 

 Sexet: En bar 13/2 i mässen. Poster är på väg! Någon info kommer snart. Nästan haft överlämning. Ska röja 

 det gamla förrådet snart. 

 AktU: Hade ett jätteproduktivt möte igår. Ska göra jättemycket. Klädbytardag, stickkväll, regelbunden 

 springklubb. Har blivit inbjuden till någon fotbollsturnering så kanske lite fotbollsträningar? Skidresan blev 

 lyckad. 

 InfU: Om de producerar merch är de taggade. En fotodump från nollningen på ig? Eller något liknande 

 CeremU: Vi börjar designa nya märken! Har haft kontakt med D:s övermarskalk om den nya medaljen 

 Presidiet: Har varit på banken 2 ggr. Håller på att städa så kolla igenom era hyllor i styris!! Kommer snart en 

 intresseanmälan för tackfest, skicka ut länken i era chatter, både nuvarande och förra årets! 

 §15. Övrigt 

 -  Schema för Styris och Pantheon - bordläggs till nästa möte 

 -  Ny inspektor: Vår inspektor är inte jätteinvolverad, vi vill hitta någon som är mer engagerad. Kan 

 SRA/SRID ta upp det på programledningsmöte? Kjellis mailar henne och hör vad hon känner om 

 saken 

 -  Prislistan för marknadsföring hade behövt gås igenom och jämföras med andra sektioner 

 §16. Viktiga datum 

 -  Styrelseutbildning 2/2 

 -  Hands off 4/2 

 -  Skicka ut till era chatter om den 

 -  U  3  nästa söndag 9/2 till studieråden 

 -  Bar 13/2 

 -  Workshop 16/2 kl 9 

 -  Utbildning 25/2 (prel) 

 -  Arkipelago 13/3 

 -  Tack 14/3 

 -  Bal 17/5 

 §17. Nästa möte 

 Samma tid och plats 
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 §18. OFMA 

 Ordförande förklarar mötet avslutat 13.03 

 Sekreterare - Elsa Ericsson  Ordförande - Axel Kjellberg 

 Justerare - Axel Persson 


